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Tárgy: Szűcs József okleveles közgazdász 
 észrevétele 

    
    
    

Tisztelt Képviselő-testület! 
 
 
Szűcs József okleveles közgazdász, aki a városunkban és térségében szolgáltató jó nevű 
adótanácsadó és könyvelő irodát vezet, és önkormányzatunk képviselő-testülete Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottságának több cikluson keresztül külső tagja 
volt nyílt levelet intézett a képviselő-testülethez, melyet elmondása szerint több képviselőnek 
személyesen is átadott.  
A levél az előterjesztés mellékletét képezi.  
 
A levélben írtak alátámasztják azt, amit az informális testületi megbeszélésen, - melyen az 
alakuló ülést készítettük elő - elmondtam, vagyis, hogy meglehetősen rossz üzenet az, hogy az 
alakuló ülésen tiszteletdíj emelésre kerül sor. Korábban mindig mértéktartóbbak voltunk és 
figyeltünk a térségi önkormányzatokban megállapított mértékekre és természetesen a saját 
működési költségvetésünk lehetőségeire is.  
 
Javaslom a levélben leírtakra, az általam elmondottakra, valamint költségvetésünk működési 
hiányára tekintettel gondolják át képviselő társaim nem volna-e célszerű visszaállni a 
módosítás előtti helyzetre, hogy ez évben még a képviselői létszámcsökkenésből adódóan 
megtakarításra is sor kerülhessen. Ha ez nem történik meg, akkor más helyről kell fedezetet 
elvonni, vagy működési hitelt kell felvenni, a kötvényből származó fejlesztési célú 
pénzeszközből kell átmenetileg felhasználni, esetleg az év végén kifizetetlen számlákat kell 
átvinni a 2011-es évre.  
 
Kérem bölcs döntésüket.  
 
 
 
 
Dévaványa, 2010. október 21. 
 
 
 
 
 

Pap Tibor 
polgármester 


